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Coloseni 3: 1-3  "Dacă deci aţi  înviat împreună cu Cristos, să umblaţi după lucrurile de sus, unde 
Hristos şade la dreapta lui Dumnezeu. Gîndiţi-vă la lucrurile de sus, nu la cele de 

pe pămînt. Căci voi aţi murit, şi viaţa voastră este ascunsă cu Cristos în Dumnezeu" 
 
            Adu-ţi aminte de Domnul Isus Cristos ( 2Tim. 2: 8 ), "tot ce este adevărat, tot ce este vrednic de 
cinste, tot ce este drept, tot ce este curat, tot ce este vrednic de iubit, tot ce este vrednic de primit, orice faptă 
bună, şi orice laudă, aceea să vă însufleţească, gîndiţi-vă la lucrurile acestea."( Filipeni 4: 8 ). 
 

 *Acum, este un lucru ciudat că este aşa o mulţime de gînduri ale oamenilor, ei zic, "Ei bine, eu sînt slab; 
credinţa mea nu este prea mare; eu nu sînt un Creştin prea bun". Aceasta este tocmai ceea ce diavolul vrea ca 
voi să spuneţi. Voi atunci chiar vorbiţi pe limba lui. Vedeţi?  Voi niciodată nu trebuie să spuneţi asta. Nu lăsaţi 
ca mărturia voastră să fie negativă; lăsaţi-o să fie pozitivă tot timpul. "Eu sînt mîntuit, eu Îl am pe Dumnezeu în 
inima mea. Eu Îl cred pe El cu toată inima mea". Crezi tu în vindecare divină? "Cu toată inima mea". 
 Lasă ca totdeauna mărturia ta şi gîndurile tale, totul....Niciodată nu permite unui gînd negativ să vină în 
mintea ta dacă tu poţi. Cînd el vine, nu-l întreţine. Ei bine, tu zici, "Eu nu pot să mă opun gîndurilor să vină." Ei 
bine, aceea ar fi ca şi fermierul acela care a spus că el nu poate să împiedice păsările ca să zboare pe deasupra 
case lui, dar el sigur poate să le împiedica să-şi facă cuib". Deci acela este un lucru bun. Vedeţi voi?  Tu nu 
poţi împiedica gîndurile să vină, dar nu trebuie să le întreţii, doar lasă-le să trecă. "Nu domnule.  Isus Cristos 
este Mîntuitorul meu; toate lucrurile sînt ale mele, prin Dumnezeu,  ( 1 Cor. 3: 23 ). Şi eu le voi păstra ( păzi ) 
şi voi mărturisi despre ele."     
 Şi Dumnezeu nu poate decît să vă binecuvinteze aşa cum voi mărturisiţi ceea ce a făcut El pentru voi. 
Vedeţi, El este Marele Preot al mărturisirii voastre. Este aceasta corect? ( Evrei 3:1-2 ). El a spus că este Marele 
Preot al mărturisirii voastre ( Evrei 4: 14-16 ). El poate face pentru noi doar atît cît noi acceptăm, şi credem, 
şi mărturisim.  Eu am văzut oameni venind la platformă. Eu le-am zis, "Crezi tu ?" -"Oh, eu am toată 
credinţa, Frate Branham". 
 Acum, eu nu vreau să-i depreciez pe ei. Eu respect aceea. Dar ei s-ar presupune să fie sus aici, şi ei sînt 
aici în jos. Dar voi ştiţi ce este asta? Este speranţă înlocul credinţei. Credinţa este aceea care lucrează acum.  
Speranţa speră pentru ea, dar credinţa este produsul. Credinţa este aceea care lucrează cu adevărat. Vedeţi, noi 
avem multă speranţă, dar nu prea multă credinţă. Deci noi vrem să schimbăm astăzi, din speranţă în credinţă 
pozitivă. Şi acolo este doar o singură cale cum putem noi să obţinem credinţa pozitivă: Aceea este printr-o 
gîndire pozitivă asupra lucrurilor pozitive. 
 *Când voi vă apucaţi să vă gândiţi despre videcarea Divină, începeţi să vă gândiţi despre 
Cristos...Luaţi-L pe El în gîndul vostru. "Dacă este vreo laudă, dacă este vreo virtute, " Biblia spune, 
"gândiţi-vă la lucrurile acestea". 
 Dacă vre-un gând vine, "Ei bine, poate că nu este chiar aşa. Poate"...Scoate-l repede afară din mintea ta 
imediat. Gândeşte la lucruri care sânt pozitive. Nu lăsa niciodată un gînd negativ să trecă. Nu îl lăsa să se 
oprească, oricum, dacă el începe. Păstreză-ţi gîndirea pozitivă: la Isus Cristos. 
 Nu te gândi, stând acolo în cărucior, tu, că tu eşti fără speranţă, fără ajutor. Tu nu eşti. Nu lăsa acel gînd 
negativ să te cuprindă. Nu îl lasă să se ancoreze la tine. Tu nu poţi să-l împiedici să treacă prin mintea ta 
(Aceasta este corect), dar nu-l lăsa să se oprească. 
 *Şi voi ştiţi, de obicei se întâmplă că atunci când ne gândim la Dumnezeu şi gândul nostru este la 
Dumnezeu, Dumnezeu vine aproape de noi. 
 Eu mă gândesc că acesta este una din problemele oamenilor de astăzi. Noi avem prea multe lucruri în 
mintea noastră. Chiar şi atunci când venim la un serviciu de vindecare, se pare că gândim în felul acesta, "Ei 
bine, eu nu primesc o carte de rugăciune în seara aceasta." sau poate "Pentru mine nu s-a rugat". Noi niciodată 
nu vom putea să facem prea mult atâta timp cât noi avem (păstrăm) acest fel de gânduri. 
 Haideţi să fim pozitivi în gândirea noastră. 



 *Voi auziţi atât de mult astăzi despre gîndirea pozitivă: voi doar fixaţi-vă gândirea voastră pe ceva, şi 
gândiţi pozitiv asupra acelui lucru. Deavolul poate să o facă. Dar acolo este un lucru care stăpîneşte peste toate, 
şi acela-i Cuvântul lui Dumnezeu. Dacă gândirea ta este contrară cu Cuvântul, uitî-ţi gândirea ta. Gândeşte 
asupra Cuvântului. 
 *Ei bine, acesta este felul în care face deavolul. El ne aduce pe noi jos la orice, si o prezintă atât de 
drăgălaş, şi ea va merge în acord cu aproape tot Cuvântul lui Dumnezeu, dar ea nu va lua întreg Cuvântul lui 
Dumnezeu. Aceea este ceea ce noi trebuie să facem. El va spune, "Eu cred că acolo este aşa un lucru ca naşterea 
din nou. Dar ceea ce eu cred că este, este o schimbare a gîndirii". 
 Dar ea nu este o schimbare a gândirii, ea este o nouă creaţie. Biserica nu are nevoie de un machiaj al 
feţei, ci are nevoie de o convertire. Are nevoie de a fi o nouă creaţie (o nouă natură). ( 2Cor. 5:17 ) 
 *Acum, când acest Duh Sfânt, reprezentat ca un vulturul care zboară peste pământ, şi găseşte 
credinciosul...."Nici un om nu poate veni la Mine. Nici un om nu pote veni la Mine chiar dacă ar vrea. Toţi 
aceia pe care Tatăl Mi I-a dat vor veni la Mine, dar nimeni nu poate veni prin el însuş".Nu este gândirea voastră 
proprie, atragerea voastră proprie. Este atragerea lui Dumnezeu. ( Ioan 6: 44 ). Vedeţi, vedeţi? "Toţi acei pe 
care Tatăl Mi I-a dat vor veni la Mine" 
 Acum, Duhul Sfânt este aici pe pământ, căutând pe acei individuali pe care Dumnezeu i-a ordinat la 
Viaţă în acestă epocă. Şi aşa cum El îi găseşte, le va face exact aşa cum a făcut cu Isus Cristos, măreţul Fiu a lui 
Dumnezeu, El care ne-a răscumpărat pe noi pe toţi. El a venit jos şi a luat locul Lui de a locui in om  ( a trăit o 
viaţă omenească ). 
 *În toate lucrurile, rugaţi-vă. Cineva a venit ieri la mine şi a zis, "Frate Branham, crezi tu că este greşit 
să faci un anumit lucru?"  Eu am zis, "Despre ce vorbeşti tu acolo?" Vedeţi? Dacă acolo este o întrebare în 
mintea ta, las-o în pace. Nu o fă deloc. Doar stai cu aceasta. Când tu începi să faci ceva, şi dacă acolo este o 
întrebare dacă este bine sau rău, stai deoparte de la aceea.  Nu te băga să o faci deloc. Apoi tu ştii că tu eşti 
corect. 
 Acum, toate lucrurile trebuie să fie făcute cu consideraţie şi evlavie în primul rînd. "Căutaţi mai întâi 
Împărăţia lui Dumnezeu şi neprihănirea Lui, şi toate celelalte lucruri vor fi date pedeasupra". ( Matei 6: 33 ). Eu 
sînt pozitiv, desigur, în această dimineaţă dacă bărbaţii şi femeile doar ar intra într-o poziţie unde sufletel lor, 
gîndirea lor, atitudinea lor, ar fi perfecte în faţa lui Dumnezeu, aceea ar fi una din cele mai puternice (cu putere) 
biserici ce ar exista vreodată. 
 *Voi ştiţi, El se trage aproape de noi, după cum noi ne gîndim la El. "Apropiaţi-vă de Mine, şi Eu Mă 
voi apropia de voi" zice Domnul, ( Iacov 4: 8 ). Dacă noi doar am putea să ne ţine gîndurile noastre departe de  
lucrurile lumii, şi de atîta nebunie de care nu avem nici o trebuinţă, "Primeşte cu bunăvoinţă cuvintele gurii 
mele, şi cugetele inimii mele, Doamne, Stânca mea şi Izbăvitorul meu" ( Psalm 19: 14 ). 
 Era la primul Paşte cînd cei doi apostoli, Cleopa şi prietenul lui, care erau pe drumul spre Emmaus. Aşa 
cum ei vorbeau despre El, El a păşit afară dintr-o tufă şi a început să meargă cu ei.....Şi apoi, El S-a făcut de 
cunoscut lor făcând o minune, la fel cum a făcut şi înainte de răstignirea Lui. Şi ei au fugit repede înapoi şi au 
zis, "Intr-adevăr, Domnul a înviat şi n-i S-a făcut de cunoscut şi nouă" ( Luca 24: 13-35 ). 
 *Acum, Maria se gândea la El. Şi aşa cum ea pleca, dintr-o dată, şi-a ridicat capul din nou. Ea era 
pozitivă la acel timp. Chiar în faţa ei, stând, era o Lumină mare, poate că era acelaş Stâlp de Foc care l-a condus 
pe Moise şi pe copii lui Israel prin pustie. Păşind afară din Acea Lumină, poate că mai strălicitoare decât lumina 
Soarelui, a venit marele arhanghel Gabriel. Şi El a spus, "Nu te teme Marie, binecuvântată eşti tu între femei, 
pentru că ai găsit bunăvoinţă (îndurare) înaintea lui Dumnezeu"  ( Luca.1: 26-38 ). 
 *Acum, gîndirea, noi vrem aceasta, totul este predat. " Eu nu mai am gândirea mea proprie. Eu nu mai 
gândesc cum gândeam, Doamne. Eu doar voi avea felul Tău de gîndire. Şi Tu ai promis că eu am fost vindecat; 
Eu gîndesc aceasta. Eu predau gândirea mea. Eu nu mă voi gândi mai mult despre boala mea. Eu nu mă voi mai 
gândi despre suferinţa ce am avut-o. Eu nu mă mai gândesc despre nimic, doar mă gândesc la ceea ce ai spus 
Tu"    Fratele Branham continuă: Acum, chiar aici afară în faţă, stă o persoană aşa cum ai fost tu cîtevă 
minute înainte; tu ai fost bolnav aici jos, dar acum este o persoană sănătoasă stând aici. Isus Cristos chiamă pe 
acea persoană sănătoasă, chiar înainte aici. Acum, tu doar, prin credinţă, aşa cum tu închizi ochii, păşeşte chiar 
drept în acel trup sănătos, apoi doar continuă să mergi, doar continuă să mergi. 
  

         "Dar noi toţi, privim cu faţa descoperită, ca într-o oglindă, slava Domnului, şi sîntem schimbaţi în 
acelaş chip al Lui, din slavă în slavă, prin Duhul Domnului" ( 2 Corinteni 3: 18). 
 
 
Extrase din:  "Legea"(55-0115) par.E-18 / "Orbul Bartimeu" (55-1115) par.29-30 / "Poziţia Unui Credincios În Christos"  (55-0227A) par. E-25 / "Credinţa Mariei" 

(59-0409) par.9 / "Mergeţi, Treziţi-L pe Isus" (63-1130) par.274 / "Vorbeşte Acestei Stînci" (60-0612) par.50 / "De ce Trebuie Să Fie Păstori" (vol.6 
nr.15) par.70 /"Necredinţa Nu-L Împiedecă Pe Dumnezeu" , par. 42-43 / "Pecetea De Paşte" pg. 15 / "Duhuri Ademenitoare"par. 43-45 / "Cuvîntul 

Neschimbător a lui Dumnezeu" (60-0724) par.37-38 / "Domnilor, Noi am dori sa-L vedem Pe Isus" (64-0304) par. 12-13. 


